

McGraw-Hill Education  
400 Must-Have Words for the TOEFL

Lawrence J. Zwier (美) ● 著  
Lynn Stafford-Yilmaz (美)

# 新托福官方指定 核心词汇超详解

《托福考试官方指南》  
出版机构权威打造

透析词汇：双语释义准确易懂，用法点拨避免误用

轻松掌握：针对中国考生加注大量译文

学练结合：数百道词汇练习+41篇阅读训练

单词及例句配有MP3录音，美式发音地道，免费下载地址：

<http://2u4u.fltrp.com/kszygl/ks/tf/431139.shtml>

外语教学与研究出版社  
FOREIGN LANGUAGE TEACHING AND RESEARCH PRESS



McGraw-Hill Education  
400 Must-Have Words for the TOEFL

Lawrence J. Zwier (美) 著  
Lynn Stafford-Yilmaz (美)

# 新托福官方指定 核心词汇超详解

外语教学与研究出版社  
FOREIGN LANGUAGE TEACHING AND RESEARCH PRESS  
北京 BEIJING

Mc  
Graw  
Hill  
Education

京权图字：01-2015-6581

Lawrence J. Zwier and Lynn Stafford-Yilmaz  
400 Must-Have Words for the TOEFL—Second Edition  
978-0-07-182759-1  
Copyright © 2014 by McGraw-Hill Education.

All Rights reserved. No part of this publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including without limitation photocopying, recording, taping, or any database, information or retrieval system, without the prior written permission of the publisher.

This authorized Bilingual edition is jointly published by McGraw-Hill Education and Foreign Language Teaching and Research Press. This edition is authorized for sale in the People's Republic of China only, excluding Hong Kong SAR, Macao SAR and Taiwan.

Copyright © 2014 by McGraw-Hill Education and Foreign Language Teaching and Research Press.

版权所有。未经出版人事先书面许可，对本出版物的任何部分不得以任何方式或途径复制或传播，包括但不限于复印、录制、录音，或通过任何数据库、信息或可检索的系统。

本授权双语版由麦格劳－希尔（亚洲）教育出版公司和外语教学与研究出版社合作出版。此版本经授权仅限在中华人民共和国境内（不包括香港特别行政区、澳门特别行政区和台湾）销售。

版权©2014由麦格劳－希尔（亚洲）教育出版公司与外语教学与研究出版社所有。

本书封面贴有 McGraw-Hill Education 公司防伪标签，无标签者不得销售。

北京市版权局著作权合同登记号：01-2015-6581

### 图书在版编目(CIP)数据

新托福官方指定核心词汇超详解 / (美) 兹维尔 (Zwier, L. J.), (美) 斯塔福德-伊尔马兹 (Stafford-Yilmaz, L.) 著. — 北京 : 外语教学与研究出版社, 2015.11

ISBN 978-7-5135-6827-2

I. ①新… II. ①兹… ②斯… III. ①TOEFL—词汇—自学参考资料 IV. ①H313

中国版本图书馆CIP数据核字(2015)第273723号

出版人	蔡剑峰
责任编辑	许圆圆
封面设计	李双双
出版发行	外语教学与研究出版社
社址	北京市西三环北路19号(100089)
网址	<a href="http://www.fltrp.com">http://www.fltrp.com</a>
印刷	三河市北燕印装有限公司
开本	880×1230 1/32
印张	9
版次	2015年12月第1版 2015年12月第1次印刷
书号	ISBN 978-7-5135-6827-2
定价	27.00元

购书咨询: (010) 88819929 电子邮箱: club@fltrp.com

外研书店: <http://www.fltrpstore.com>

凡印刷、装订质量问题,请联系我社印制部

联系电话: (010) 61207896 电子邮箱: zhijian@fltrp.com

凡侵权、盗版书籍线索,请联系我社法律事务部

举报电话: (010) 88817519 电子邮箱: banquan@fltrp.com

法律顾问: 立方律师事务所 刘旭东律师

中咨律师事务所 殷斌律师

物料号: 268270001

This book is dedicated to my late father, Richard J. Zwier, an intelligent, unselfish man.

And to my dear friend Sepideh Farsai, who developed a keen command of both the vocabulary and idioms of English.

The publisher would like to dedicate this second edition to the late Lynn Stafford-Yilmaz.

# 前言

《新托福官方指定核心词汇超详解》是畅销书 McGraw-Hill's 400 Must-Have Words for the TOEFL 的第二版（第一版的中文版书名为《新托福 400 必备词汇》），书中的内容已得到修订和扩充，不仅更新了阅读材料，还添加了一整章节的新内容。和第一版一样，本书将帮助您在新托福网考（TOEFL iBT）中有效提高成绩。词汇是斩获新托福高分的关键，故本书是极佳的备考材料。

《新托福官方指定核心词汇超详解》适用于自学者，同时也可作为托福备考班的授课教材。轻松合理的内容安排保证您每次只需 25 分钟，便可有效掌握一整章节的学习内容。

本书每章开篇均列出 10 个核心词汇，针对每个核心词汇都提供了精确的中英文释义和难度适中的托福场景例句，书中还为许多核心词汇提供了用法点拨，并列出了与之相关的其他词性的常用词，以保证您在熟记单词的同时能够充分领会词意及用法，准确并灵活地运用单词。

每章练习分为三个部分：TOEFL Prep I 和 TOEFL Prep II 是基于核心词汇的练习题，题型多样，针对性强；TOEFL Success 是按照新托福真题题型设计的阅读训练，题目均为高仿真模拟试题，多数文章涵盖了该章节提到的全部核心词汇。额外提供的 Bonus Structure 部分还对每篇文章的语言点做了用法提示。每章末尾均附有练习答案和阅读文章的全文译文，供考生自我检测。

此外，为了更好地备战新托福，本书在开篇特为您献上“新托福必胜六法”。托福指导专家的建议能够很好地协助您轻松掌握新托福应试必备技巧。

本书的第一版出版后，合著者林恩·斯塔福德-伊尔马兹离我们而去，对此我们感到十分悲痛。林恩是一位出色的作家，也是一位敬业的老师。她一直热心于帮助学生在学习与备考中不断进步。我们以此次的新版图书缅怀与林恩在一起的美好时光。看到这本书提供的指导与练习帮助了那么多考生，她一定会十分自豪。

祝您在托福词汇学习中愉快顺利！

# 新托福必胜六法

1. 阅读纵观全文：与旧托福考试不同，新托福的阅读理解着重考查考生能否理解更长篇幅的阅读材料中观点的相互作用。
2. 听力学做笔记：尤其在听力考试中，做笔记有助于记忆所听的内容，同时使您在听录音时更加专心。平日听新闻报道、纪实材料或课堂演讲时可以练习做笔记。
3. 语法植入语境：新托福取消了语法部分。您的语法知识的作用在于帮助您理解阅读文章和课堂演讲录音，而不是回答具体的语法问题。
4. 写作注重观点：新托福写作部分需要您针对各种日常话题陈述观点，并要求在规定的时间内完成。因此在平日的写作练习中要训练自己如何在规定的时间内构思一篇观点清晰、内容充实的文章。
5. 词汇偏重学术：提高学术专业领域的词汇量是提高阅读理解能力的关键。可以通过大量阅读、制作单词卡片或用生词造句来加强记忆。掌握足够的词汇量不仅可以提高阅读理解能力，听力、写作以及口语水平也会有所提高。
6. 专心集中做题：试题中的一些题目也许不会引起你的兴趣，但是精神越集中，考试分数就会越高。考试中时刻告诫自己不要分心，把全部精力集中在考题上。

# 目录 Contents

## 自然 Nature

LESSON 1	粮食作物 Food Crops	3
LESSON 2	灾难 Disaster	9
LESSON 3	进化与迁徙 Evolution and Migration	15
LESSON 4	石油的替代品 Petroleum Alternatives	21

## 科学 Science

LESSON 5	时间利用效率 Time Efficiency	29
LESSON 6	古代生物 Ancient Life	35
LESSON 7	电脑 Computers	41
LESSON 8	能源 Energy	48

## 思想和身体 Mind and Body

LESSON 9	记忆 Memory	57
LESSON 10	灵性 Spirituality	63
LESSON 11	疾病 Illness	69
LESSON 12	外科手术 Surgery	75
LESSON 13	幽灵 Ghosts	81

## 社会 Society

LESSON 14	人类学 Anthropology	89
LESSON 15	社会不平等问题 Social Inequality	95
LESSON 16	专业知识 Expertise	101
LESSON 17	军事行动 Military Operations	107
LESSON 18	战争与征服 War and Conquest	113
LESSON 19	历史 History	119

## 金钱 Money

LESSON 20	金融体制 Financial Systems	127
-----------	------------------------	-----

LESSON 21	财富与社会阶级 Wealth and Social Class	133
LESSON 22	个人财产 Personal Property	140
LESSON 23	就业 Employment	146
LESSON 24	国际贸易 International Trade	152

## 政府与司法制度 Government and Justice

LESSON 25	政治 Politics	161
LESSON 26	合理的怀疑 A Reasonable Doubt	168
LESSON 27	警方 The Police	174
LESSON 28	犯罪调查 Investigating Crimes	180
LESSON 29	政府腐败现象 Government Corruption	186
LESSON 30	海上犯罪 Crimes at Sea	192
LESSON 31	禁毒大战 The War on Drugs	199

## 关系 Relationships

LESSON 32	家庭关系 Family Relationships	207
LESSON 33	友谊 Friendship	213
LESSON 34	激情 Passion	219
LESSON 35	消极情感 Negative Emotions	224
LESSON 36	抚育子女 Parenting	230

## 文化 Culture

LESSON 37	社会叛逆儿 Social Rebels	239
LESSON 38	绘画和雕塑 Painting and Sculpture	245
LESSON 39	书面文字 The Written Word	251
LESSON 40	娱乐活动 Entertainment	257
LESSON 41	充满风险的时尚 Risky Fashions	263

## 附录

索引 Index	269
K.K.音标和IPA对照表 Pronunciation Table	276
作者简介 About the Authors	277

# 自然 Nature

## Definitions and Examples

自然 (zhì zì) refers to the state of being natural or the quality of being natural. It can also refer to nature in the sense of the natural world, which includes all living and non-living things that are not made by humans. In Chinese culture, there is a strong emphasis on the importance of living in harmony with nature and respecting its laws.

自然 (zhì zì) means "natural" or "naturally" in English. It is often used to describe something that is not forced or contrived, but rather follows its own natural course or pattern.

自然 (zhì zì) can also refer to the natural world, which is the environment in which all living things exist. This includes the air, water, soil, plants, animals, and other non-living elements that make up the Earth's ecosystem.

自然 (zhì zì) is often contrasted with artificial or unnatural things. For example, a natural landscape is one that has not been modified by humans, while an artificial landscape is one that has been created or altered by humans.

自然 (zhì zì) is also used to describe a state of mind or being. For example, a person who is in a natural state of mind is one who is not stressed or worried, but rather feels relaxed and at ease with the world around them.



# LESSON

# 1

## Food Crops

## 粮食作物

### Target Words

- |                |                   |
|----------------|-------------------|
| 1. abandon     | 6. intensify      |
| 2. adversely   | 7. irrigation     |
| 3. aggregate   | 8. obtain         |
| 4. cultivation | 9. photosynthesis |
| 5. fertilize   | 10. precipitation |

### Definitions and Samples

1. **abandon** /ə'bændən/ *v.* To leave; to give up 离开；放弃  
To save their lives, the sailors had to **abandon** the sinking ship.  
水手们为了逃命不得不抛弃沉船。

**词性拓展** abandonment *n.* 放弃；抛弃

2. **adversely** /əd'versli/ *adv.* In a harmful way; negatively  
有害地；消极地  
Excessive rainfall early in the spring can **adversely** affect the  
planting of crops. 早春过多的降水对种植作物会产生消极影响。

**用法点拨** *Adversely* is often followed by *affect*. *adversely* 后面常跟 *affect*.

**词性拓展** adversity *n.* 逆境，不幸 adverse *adj.* 不利的，反面的

3. aggregate /'ægrɪgit/ *adj.* Gathered into or amounting to a whole 总计的

It is impossible to judge last year's performance without knowing the **aggregate** sales numbers. 倘若不了解总的销售数据，我们就不可能去评判去年的业绩。

**用法点拨** *Aggregate* is often followed by a term like *sum*, *total*, or *numbers*. *aggregate* 后面常跟 *sum*, *total* 或 *numbers* 之类的术语。

**词性拓展** *aggregate* *v.* 合计为 *aggregate* *n.* 总数，合计

4. cultivation /kʌltə'veʃən/ *n.* Preparing the land to grow crops; improvement for agricultural purposes 耕作；培养

With the development of land **cultivation**, hunters and gatherers were able to settle in one place. 随着土地耕作水平的发展，猎人和农民能够在某个地方定居了。

**词性拓展** *cultivate* *v.* 耕作；培养

5. fertilize /'fɜːtlائز/ *v.* To supply with nourishment for plants by adding helpful substances to the soil 给……施肥

Tomatoes grow well here because the farmers **fertilize** their soil with nitrogen. 由于农民用氮肥对土壤施肥，所以番茄在这里长势很好。

**词性拓展** *fertilizer* *n.* 肥料 *fertilization* *n.* 施肥

6. intensify /ɪn'tensəfaɪ/ *v.* To increase in power; to act with increased strength 加强；增强

Jacob's long absence from Rose **intensified** his certainty that he should marry her. Jacob长期不在Rose身边，这加强了他娶Rose的决心。

**词性拓展** *intensification* *n.* 增强，加剧 *intense* *adj.* 强烈的，剧烈的 *intensity* *n.* 强烈，剧烈

7. irrigation /ɪrə'geʃən/ *n.* The supplying of water to dry land 灌溉土地

In dry areas of the country, you can see ditches all over the

farmland for **irrigation**. 在乡村的干旱地区，用于灌溉的沟渠遍布农田。

**词性拓展** irrigate *v.* 灌溉（土地或庄稼）

8. obtain /ə'b'ten/ *v.* To gain possession of; to get 获得；得到  
After a series of difficult interviews, he finally was able to **obtain** the job. 在通过一系列颇具难度的面试之后，他终于得到了这份工作。

9. photosynthesis /fətə'sinθəsɪs/ *n.* The process by which green plants make their own food by combining water, salts, and carbon dioxide in the presence of light 光合作用  
Oxygen is a by-product of the process of **photosynthesis**. 氧气是光合作用过程中的副产物。

**词性拓展** photosynthesize *v.* 进行光合作用；(通过)光合(作用)产生

10. precipitation /prɪ'sip'e'teʃən/ *n.* Water that falls to the Earth's surface 降水  
In the Pacific Northwest, the high level of **precipitation** ensures rich, green plant life. 在太平洋沿岸的西北地区（美国西北部和加拿大西南部），大量的降水保证了丰富的绿色植物的生长。

**TOEFL Prep I** Complete each sentence by filling in the blank with the best word from the list. Change the form of the word if necessary. Use each word only once.

*abandoned      precipitation      cultivation      fertilize  
photosynthesis*

1. Through \_\_\_\_\_, green plants create organic materials with the help of chlorophyll.
2. The coastal city gets half of its \_\_\_\_\_ during the months

- of January, February, and March.
3. Farmers use various methods of land \_\_\_\_\_.
  4. When they heard the hull crack, all but two of the sailors \_\_\_\_\_ ship.
  5. Inexperienced gardeners may not realize how important it is that they \_\_\_\_\_ their plants.

**TOEFL Prep II** Find the word or phrase that is closest in meaning to the opposite of each word in the left-hand column. Write the letter in the blank.

- |                     |                |
|---------------------|----------------|
| _____ 1. obtain     | (a) weaken     |
| _____ 2. intensify  | (b) separate   |
| _____ 3. irrigation | (c) lose       |
| _____ 4. aggregate  | (d) drainage   |
| _____ 5. adversely  | (e) positively |

**TOEFL Success** Read the passage to review the vocabulary you have learned. Answer the questions that follow.

**Bonus Structure**

As a result means  
“therefore,” “for this reason.”

In countries like Niger and Mauritania, the *cultivation* of land has changed little in the past several centuries. Additionally, these countries’ mono-modal rainfall pattern brings *precipitation* for only three months during the year. **As a result**, food production doesn’t nearly meet demand.

Several agencies and organizations have *intensified* their efforts to increase the productivity of land in these countries. They have introduced new strains of seed, improved *irrigation* techniques, and introduced new methods of *fertilization* and

soil management. With ample sunlight for *photosynthesis* and modern *irrigation* techniques, sustainable farming techniques should allow farmers to boost *aggregate* production in order to meet demand.

Still, crop revitalization faces an unexpected adversary: institutional incompetence. Where crop specialists have convinced individual farmers to *abandon* old farming techniques in place of new, they can't readily *obtain* the governmental cooperation they need. The biggest hurdles are political corruption, incompetence, and the absence of a marketing infrastructure.

1. In this passage, the word adversary is closest in meaning to
  - a. friend
  - b. helper
  - c. enemy
  - d. leader
  
2. In the last paragraph, the word they refers to
  - a. crop specialists
  - b. farmers
  - c. farming techniques
  - d. adversaries

## Lesson 1 Food Crops

**TOEFL Prep I** 1. photosynthesis 2. precipitation 3. cultivation  
4. abandoned 5. fertilize

**TOEFL Prep II** 1. c 2. a 3. d 4. b 5. e

**TOEFL Success** 1. c 2. a

### 参考译文

在某些国家，如尼日尔和毛里塔尼亚，土地的耕作制度在过去几百年里几乎没有变化。而且，这些国家单一的降雨模式导致每年只有三个月的降水。结果，其粮食产量远远难以满足需求。

一些机构和组织已经加大了努力来提高这些国家的土地生产力，引进了新品种，改善了灌溉技术，还引进了新的施肥方法和土壤管理方法。由于拥有足够的阳光来进行光合作用，又拥有现代灌溉技术，可持续的农业技术可促使农民提高生产总量，从而满足人们对粮食的需求。

但是，农作物的复兴仍然面临着意想不到的对手：机构的无能。在某些地方，农作物专家说服了个体农户放弃旧的农业技术，使用新的技术，但是他们无法轻松得到所需的政府层面的配合。最大的障碍就是政府的腐败无能以及缺失有利于市场营销的基础架构。

# LESSON

# 2

## Disaster

灾难

### Target Words

- |                 |              |
|-----------------|--------------|
| 1. anticipate   | 6. flood     |
| 2. catastrophic | 7. impact    |
| 3. collide      | 8. persevere |
| 4. eruption     | 9. plunge    |
| 5. famine       | 10. unleash  |

### Definitions and Samples

1. **anticipate** /æn'tɪsə pet/ *v.* To expect; to sense something before it happens 预期；预料

By placing sensors in the earthquake-prone areas, scientists can **anticipate** some tremors in time to warn the public. 通过在地震易发地带放置传感器，科学家们能够及时预测某些轻微地震以警告公众。

**词性拓展** anticipation *n.* 预期，预料 anticipatory *adj.* 预期的

2. **catastrophic** /kætəs'träfɪk/ *adj.* Extremely harmful; causing financial or physical ruin 灾难性的

The architect died in a **catastrophic** elevator accident. 这位建筑师在一次灾难性的电梯事故中丧生。

**词性拓展** catastrophe *n.* 灾难，大祸 catastrophically *adv.* 灾难性地